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INTERPELACJA

W sprawie modernizacji Alei Najświętszej Maryi Panny w Częstochowie.

Proszę o podanie jaka kategoria drogi w Alei jest w projekcie i jaka podbudowa
powinna byó zastosowana zgodnie z normami. Zgodnie z odpowiedziąna ostatniąinterpelację
otrrymałem informację, ze projekt jest realizowany zgodnie z ponvo|eniem na budowę,
na pewno? obserwując wykonanie północnej części Alei zarówno w pasie drogowym jak
i chodniku' maln sporo wątpliwości. Proszę o przedstawienie protokołu odbioru na północnej
części II Alei zarówno w pasie drogowym jak i chodniku. lnteresuje mnię szczególnie
protokół dot. podbudowy. Czy przy modyfikacjach zostaĘ uzgodnione wszystkie zmiarry z
Marszałkiem a takŻe czy urząd występował o realizację projektu zastępczego do StaroĘ?
Czy modyfikacje zastosowane w projekcie wymagajązmian w pozwoleniu na budowę lub
wysĘlienia o p1ojekt zastępczy? Proszę o informacj ę oraz zmianę podbudowy na chodnikach
z tłuczlttowej na betonową jaki to koszt i ilu m 2 on dotyczy, a takŻe jaka jest grubość
podbudowy betonowej zastosowana.
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